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Vážení čtenáři, spoluobčané, 
sousedé, 

redakce Novoveského zpravodaje Vás zdraví v novém roce a přeje příjemné 

čtení prvního letošního vydání.  Co jsme pro Vás připravili nového? Změnili jsme 

pořadí rubrik tak, abyste na začátku zpravodaje našli důležité informace o dění 

v obci, zprávy ze zastupitelstva a úřadu obce. Nově přibyla rubrika „Výstavba 

kanalizace“, kde se dozvíte vše podstatné k akci, která se před pár dny rozběhla.  

Prosinec byl napěchovaný různými setkáními, sportovními a kulturními akcemi, 

ze kterých si můžete přečíst reportáže a prohlédnout fotografie. 

 

V únoru nás čeká Masopust, těšíme se na setkání na návsi, kde si zazpíváme, 

zatančíme, nebude chybět tradiční pohoštění. Průvodem pak projdeme Novou 

Vsí až na sál, kde budeme pokračovat diskotékou a soutěžemi. Srdečně všechny 

zveme! 

Rádi bychom Vás také pozvali na koncert písničkáře Quida MC, na výlet 

s Kudykamem na kouřovou horu Boreč, do kina na další promítání. Už nyní         

se můžete hlásit na dvoudenní výlet na Moravu, který připravuje obecní úřad    

ve spolupráci se Spolkem seniorů. 

K venkovu patří zvířata a tentokrát o nich máme dva poutavé články. Nechybí 

novinky ze Spolku seniorů a další zajímavosti ze života kolem nás.   

Na konci zpravodaje jsme uveřejnili přehled kontaktů na různé sociální služby 

v našem okolí, umístíme je i na web naší obce, aby byly kdykoliv v případě 

potřeby k dohledání. 

Jménem redakce Vám přeji pohodové zimní dny u našeho zpravodaje!  

Bohdana Tobiášková, redakce 



INFORMACE ZASTUPITELSTVA 
V pondělí 14. 1. 2019 se sešlo zastupitelstvo obce na svém pravidelném 

zasedání. Přítomni byli: M. Exner, P. Štorek, E. Vosmíková, Ing. R. Hakrová,      

Ing. B. Tobiášková, D. Pappová, P. Verner a L. Jansa. Omluvena byla:                   

M. Pánková.  

Zastupitelstvo bylo usnášeníschopné.      

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné: 

 Vzalo na vědomí Zprávu o hospodaření obce v prosinci 2018. 

 Vzalo na vědomí Rozpočtové opatření č. 10/2018 k 31. 12. 2018. 

 Vzalo na vědomí Zprávu finančního výboru. 

 Schválilo nákup nové myčky nádobí do MŠ Nová Ves. 

 Schválilo výši ceny stočného na rok 2019 v obci Nová Ves ve výši         
62 Kč/m3. 

Na závěr zasedání proběhla diskuze s občany. 

Zapsala Ing. Bohdana Tobiášková. Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové 

Vsi www.nova-ves.cz v záložce Samospráva/Zápisy ze zasedání zastupitelstva. Zápis je také 

k nahlédnutí na Obecním úřadě.  

Po zasedání zastupitelstva proběhla od 18:30 beseda s občany obce na téma 

výstavby kanalizace, které se zúčastnili zástupci firem zapojených ve výstavbě    

a zhruba stovka občanů.  

Důležité informace z besedy se dočtete dále ve Zpravodaji v kapitole VÝSTAVBA 

KANALIZACE. Tato kapitola bude ve zpravodaji po celou dobu stavby, dozvíte     

se zde vše podstatné na jednom místě. Dále připomínáme, že na webových 

stránkách obce je na hlavní straně odrážka Kanalizace s proklikem na veškeré 

informace. Na Facebooku je nová stránka Kanalizace Nová Ves, kde jsou všechny 

aktuality ohledně výstavby. 

B. Tobiášková, informační výbor 

Zasedání zastupitelstva bude v pondělí 11. února 2019 

v 17:00 hodin v sále obecního úřadu.                        

Všechny občany srdečně zveme. 

http://www.nova-ves.cz/


 
ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ  

OBCE V PROSINCI 2018 

 
 1. 12. 2018 31. 12. 2018 

BÚ Česká spořitelna 2 323 789,04 Kč 2 954 936,70 Kč 

BÚ ČNB                                              12 475 198,35 Kč 12 492 825,55 Kč 

Pokladna 51 285,00 Kč 0,00 Kč 

Celkový stav finančních prostředků obce  14 850 272,39 Kč 15 447 762,25 Kč 

   

Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 98 367,00 Kč 19. 12. 2018 

Odvod hotovosti na BÚ 49 397,00 Kč 27. 12. 2018 

   

BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

Zálohová daň 36 634,00 Kč 7. 12. 2018 

Sociální pojištění 75 359,00 Kč 7. 12. 2018 

Odměna 38 556,00 Kč 11. 12. 2018 

Plat 32 891,00 Kč 11. 12. 2018 

Servisní smlouva – kanalizace Miřejovice  35 090,00 Kč 11. 12. 2018 

Vícetisky PD pro provádění staveb 47 108,69 Kč 12. 12. 2018 

Svoz komunálního odpadu 11/2018 83 291,00 Kč 13. 12. 2018 

Výběr hotovosti do pokladny 98 367,00 Kč 17. 12. 2018 

Náhrada za omezení užívání silnice 181 500,00 Kč 19. 12. 2018 

Příprava a průběh otevřeného řízení k projektu 

kanalizace  39 325,00 Kč 19. 12. 2018 
 

Zpracovala: Ing. R. Hakrová, místostarostka 

 



STAROSTA OBCE M. EXNER 
INFORMUJE 

Nová Ves a Evropská unie 

Slyšel jsem poslední dobou několik nelichotivých a nepravdivých komentářů 

k Evropské unii. Proto bych rád připomněl, co konkrétně přinesla Evropská unie 

přímo naší obci.  

Nyní začínáme stavbu kanalizace za celkem 102 milionů Kč. Dotace z fondů EU 

na tuto stavbu činí 56 144 152,- Kč. Další dotace z Evropských fondů ve výši     

979 708,- Kč byla naší obci přidělena na nákup popelnic a kontejnerů na tříděné 

odpady, které nyní rozvážíme mezi občany. Na kanalizaci v Miřejovicích jsme 

získali dotaci 3 282 084,- Kč. Dalších 1 020 589,- Kč dostala naše obec od EU      

na nápravu povodňových škod. Mohli bychom dále pokračovat dalšími projekty. 

Faktem je, že na zhruba 1 000 obyvatel Nové Vsi jsme dostali přes 60 milionů 

korun evropských dotací.  

Z toho vyplývá, že každý občan Nové Vsi dostal od EU přes 60 000,- Kč, 

čtyřčlenná rodina tedy skoro čtvrt milionu korun. A jsou z toho u nás v Nové Vsi 

placeny užitečné projekty, které by jinak nevznikly. 

Tyto peníze vlastně platí daňoví poplatníci z bohatých evropských zemí, tedy 

Německa, Francie, Dánska, Holandska, dosud Velké Británie a dalších zemí 

v rámci pomoci chudším regionům Evropy, aby se rychleji rozvíjely a dosáhly 

podobné úrovně rozvoje. Je to v rámci základní myšlenky Evropské unie, že 

místo aby spolu evropské státy válčily, je lépe spolupracovat, dlouze a podrobně 

jednat a hledat společná řešení výhodná pro všechny. Bez pomoci od bohatších 

zemí EU bychom z národních zdrojů tyto projekty buď nerealizovali vůbec, nebo 

daleko později. 

Nenutím nikoho sdílet můj pozitivní názor na Evropskou unii, ale myslím si, že 

pokud na ni někdo nadává a odmítá jí, měl by být ve svých názorech 

konzistentní a měl by odmítat i čerpání dotace na svou kanalizační přípojku 

nebo na barevné popelnice. Sám si myslím, že bychom měli za tyto peníze 

občanům a politikům bohatých západních zemí v duchu poděkovat a odvděčit  



se alespoň tím, že než si uděláme názor na Evropskou unii, měli bychom si o ní 

nastudovat, jak funguje a co už nám přinesla.  

Platby poplatků za odpad a za psy 

Připomínáme občanům, že do konce února je třeba zaplatit poplatky za odpady 

a za psy. Výše poplatků se nemění, za odpad je to 600,- Kč za trvale hlášenou 

osobu a 700,- Kč za obytnou nemovitost, kde není nikdo trvale hlášen. Za psy    

se platí 60,- Kč za každého psa, senioři nad 70 let platí za psa 30,- Kč.  

Poplatek za nájem biopopelnice byl zrušen a už se neplatí. Za popelnice na plast 

a papír se také nic neplatí. 

Platit můžete hotově na obecním úřadě, nebo elektronicky na účet číslo 

0460043319/0800, do poznámky příjemci uveďte, za koho a za co platíte. 

Parkování v Nové Vsi 

V Nové Vsi evidentně stále přibývá osobních automobilů a stále častěji                

se objevují stížnosti na nevhodně zaparkovaná překážející vozidla. Před pár 

desítkami let bylo jedno nebo dvě auta v celé ulici, nyní je běžně jedno, dvě         

i více aut v každém domě. 

Stížnosti na nesprávně zaparkovaná auta jsou od údržby silnic, protože veliká 

Tatra s pluhem nebo sypacím zařízením má potíže projet, například ve Vepřku 

prostorem okolo zastávky autobusu. Další stížnosti jsou od popelářů, kteří mají 

problém projet například úzkými uličkami v Nové Vsi. Samozřejmě, že v zimě     

se sněhem a kluzkým povrchem je stížností více. Stížnosti jsou i od občanů, kteří 

mají sami strach někdy po kluzkém povrchu projet podél zaparkovaných vozidel 

úzkými uličkami.  

Nyní se k tomu všemu přidá při stavbě kanalizace i pohyb nákladních 

automobilů a těžké techniky, stavební práce budou situaci na ulicích ještě víc 

komplikovat. Týká se to v Nové Vsi například ulice pod mateřskou školkou, kde 

bude provoz nákladních vozidel ke stavbě ČOV v prostoru za mostem I/16 vedle 

potoka. 

Zákon o provozu na pozemních komunikacích § 25 říká v odst. 3: Při stání musí 

zůstat volný alespoň jeden jízdní pruh široký nejméně 3 m pro každý směr jízdy; 

při zastavení musí zůstat volný alespoň jeden jízdní pruh široký nejméně 3 metry 



pro oba směry jízdy. 

Všiml jsem si, že velká část řidičů parkuje na obecní komunikaci, přestože mají 

prostor na svém pozemku za plotem. Zřejmě se jim nechce jenom otvírat vrata, 

anebo zabírat vlastní prostor na dvorku nebo zahradě. Tyto řidiče prosím,       

aby parkovali na svém pozemku zejména v noci z úterý na středu, kdy jezdí 

popeláři, nebo v době mrazů a sněžení, aby bylo možné silnice uklízet technikou 

bez rizika poškození vozidel.  

Další část řidičů prostor na parkování u domu nemá a na svém pozemku prostě 

parkovat nemůže. Bohužel ale není možné parkovat v úzké ulici přímo před 

domem, prosím proto, aby po vyložení osob a nákladu zaparkovali vozidlo někde 

opodál na místě, kde vozidlo nebude překážet. Bohužel si s přibývajícím počtem 

aut budeme muset zvyknout, že k autu budeme muset kousek jít. 

Prosím tedy při parkování o ohleduplnost k ostatním občanům, k práci zimní 

údržby silnice, k práci popelářů a zejména nyní k pracovníkům stavby kanalizace. 

Podotýkám, že při zadávání projektů rekonstrukce a asfaltování silnic ukládáme 

projektantům úkol vytvořit maximum parkovacích míst po stranách, kde             

je to možné. Je ale zřejmé, že do úzkých uliček se moc parkovacích míst nevejde. 

Přemýšlím, jak a kde bychom mohli zřídit nějaká parkoviště, ale obec k tomu 

nemá ani pozemky, ani finance na jejich zbudování.  

Nový systém svozu odpadů 

Od začátku roku se nám rozběhl nový systém svozu odpadů, takže se směsný 

odpad sváží jednou za dva týdny, plasty a papír jednou měsíčně a bioodpad 

v zimě také jednou měsíčně, v létě jednou za dva týdny. Opakuji to zde proto,   

že se ukázalo, že mnoho lidí si to nepřečetlo v minulých zpravodajích a nyní byli 

překvapeni a telefonovali na úřad. 

Je dobré, že už jsme rozdali lidem zhruba 160 biopopelnic, asi 150 popelnic       

na plast a o něco méně popelnic na papír. Stále ještě je možné si o popelnice   

na bio, plast a papír na úřadě požádat, máme jich stále dost, jsou k dispozici 

zdarma. Stále je také možné si na úřadě za 600,- Kč koupit černou popelnici o 

objemu 120 l na směsný odpad. 

M. Exner, starosta obce 



VÝSTAVBA KANALIZACE 
Zahájení stavby kanalizace – důležité informace pro občany 

Dne 14. 1. 2019 obec předala staveniště stavební firmě a zahájila stavbu 

kanalizace. Tentýž den byla na obci beseda se stavbyvedoucím, technickým 

dozorem investora a starostou s občany. Mám radost z vysoké účasti přibližně 

stovky občanů. 

Pokusím se přehledně shrnout důležité informace pro občany, vlastníky 

připojovaných nemovitostí. 

Kanalizace bude budována ve čtyřech etapách. 

1. etapa Staré Ouholice – termín výstavby duben 2019. 

2. etapa Vepřek (včetně ČOV Vepřek) - termín výstavby červenec 2019. 

3. etapa Nové Ouholice a Nová Ves Jih (včetně ČOV Nová Ves), stoka A3            

až po šachtu Š51 včetně - termín výstavby leden 2020. 

4. etapa Nová Ves Sever – stoka A3 od šachty Š51, stoka A3-1, stoka A3-1-1, 

stoka A3-1-2 – tedy hlavní řád pod silnicí II/608 a navazující boční řády a přípojky 

- termín výstavby 4 měsíce od písemné výzvy objednatele. Záměrem obce          

je tuto etapu sloučit s opravou silnice II/608 a stavbou chodníků, proto nelze 

přesně říci, kdy se bude stavět. Předpoklad je, že v roce 2020 nebo 2021, podle 

získání dotace na opravu silnice a stavbu chodníků. 

Aby stavba přípojek probíhala hladce a efektivně, je třeba součinnost vlastníků 

nemovitostí. 

Co musí vlastníci nemovitostí udělat? 

1) Všichni vlastníci nemovitostí podepsali na výkrese přípojky souhlas 

s umístěním jímky a vedením přípojky. Pokud jste přesto došli k názoru, že 

je třeba umístění jímky nebo vedení přípojky změnit nebo prověřit, nepro-

dleně kontaktujte technický dozor investora - Ing. Lukáše Počíka (mobil     

602 559 396) a dohodněte s ním možnosti úpravy. Technicky a majetko-

právně vyhovující úpravy můžeme provést za podmínky, že případné více-

náklady (např. delší potrubí) uhradí vlastník nemovitosti. 



2) Vlastníci nemovitostí s tlakovými přípojkami si musí zajistit přívod elektřiny 

3x380V do jímky podle pokynů v letáku, který byl přiložen v Novoveském 

zpravodaji 12/2018 (najdete ho na webu obce-Kanalizace/Stavba splaško-

vé kanalizace 2019). Elektropřípojku si můžete poptat a objednat u elektri-

káře p. Poláka (mobil 602 405 202).  

POZOR! Elektropřípojku je třeba mít zbudovanou včas, neprodleně po usa-

zení jímky, ale před montáží čerpadla. Pro Staré Ouholice je tedy nejvyšší 

čas si elektropřípojku objednat! Před montáží čerpadla musí vlastníci ne-

movitostí doložit na obecní úřad kopii revize elektropřípojky! Jinak nelze 

čerpadlo a elektrotechnologii namontovat. 

3) Vlastníci nemovitostí si musí po usazení jímky zajistit přípravu potrubí      

od jímky do domu. POZOR! Je zakázáno propojit jímku s domem před za-

hájením zkušebního provozu a před podpisem smlouvy o likvidaci odpad-

ních vod s obcí! 

Výkopové práce Vám může nabídnout pan Milan Vancl (mobil 

606 407 831). Instalatérské práce Vám může nabídnout pan Vlastimil No-

votný (mobil 723 601 648). 

4) Pokud bude třeba novou jímku instalovat tak, že dojde k vyřazení stávající 

žumpy z provozu, bude nová jímka po dohodě instalována těsně před uve-

dením kanalizace do zkušebního provozu.  

5) Stavba bude během ledna zahájena na třech místech současně - v Nové Vsi 

v místě budoucí ČOV na pozemku 1448 a bude pokračovat výkopem ulicí 

pod mateřskou školkou směrem do centra obce. Dále začnou práce           

na hlavních řádech ve Starých Ouholicích metodou protlaků. Třetí pracovní 

skupina začne na Vepřku v ulici s čísly popisnými 64, 65, 66, 67 kopáním 

výkopů. 

6) Stavba bude probíhat maximálně ohleduplně k běžnému provozu obce. 

Zpravidla by nemělo dojít k dopravním omezením delším než v řádu hodin. 

Občané o omezeních budou stavební firmou informování osobně nebo le-

táky ve schránkách. 

7) Informace budou dále dostupné:  

a) v Novoveském zpravodaji – obecné informace měsíčně, 

b) na Facebooku „Kanalizace Nová Ves“, 



c) na webových stránkách obce www.nova-ves.cz v oddílu Kanalizace, 

d) SMS infokanálem obce – urgentní zprávy – můžete se přihlásit k odběru 

zpráv na webu obce nebo na obecním úřadě. 

8) DŮLEŽITÉ KONTAKTY - výstavba kanalizace: 

Petr Honisch (hlavní stavbyvedoucí) - tel. 603 584 642 

Ing. Lukáš Počík (technický dozor stavby) - tel. 602 559 396 

Michal Krbec (montáž čerpací technologie) - tel. 602 314 256 

Elektro-práce Polák (možnost objednat elektropřípojku) - tel. 602 405 202 

Výkopové práce Milan Vancl (možnost objednat výkop mezi jímkou a do-

mem) - tel. 723 601 648 

Instalatér Vlastimil Novotný (možnost objednat propojovací potrubí 

z domu do jímky) - tel. 723 601 648 

Zástupci obce pro komunikaci s občany - stavební výbor: 

Nová Ves - Vladimír Richtr - tel. 605 460 378 

Nové Ouholice - Jiří Kloda - tel. 734 518 100 

Staré Ouholice - Jiří Vykus - tel. 736 506 731 

Vepřek - Roman Civín - tel. 721 822 277 

předseda stavebního výboru: Ing. Petr Štorek - tel. 608 262 112 

Děkuji všem občanům za spolupráci a shovívavost s omezeními, které velká 

stavba přináší.  

Martin Exner, starosta obce 

POŠTA Nová Ves 
Ještě jednou připomínáme novou otevírací dobu pošty:  

Pondělí  8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00 

Úterý  8:00 – 11:00, 14:00 – 16:30 

Středa 8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00 

Čtvrtek 8:00 – 11:00, 14:00 – 16:30 

Pátek 8:00 – 10:30 

B. Tobiášková, informační výbor 

http://www.nova-ves.cz/


Finanční úřad pro Středočeský kraj, Na Pankráci 1685/17, 19, 140 21 Praha 4 
Územní pracoviště v Kralupech nad Vltavou, Přemyslova 502, 278 01 Kralupy nad Vlta-
vou 
 

Informace k dani z nemovitých věcí pro rok 2019 
 

Daňové přiznání jsou povinni podat do konce ledna každoročně všichni poplatníci, u 
nichž došlo oproti posledně podanému daňovému přiznání ke změně okolností roz-
hodných pro vyměření daně (např. změna vlastníka nemovitých věcí, změna výměry, 
počtu nadzemních podlaží, označení nebo využití nemovitých věcí). 
 
Daňové přiznání je třeba podat na územní pracoviště Finančního úřadu pro Středo-
český kraj v termínu nejpozději do 31. ledna 2019. 
 
Za pozdní podání daňového přiznání bude ukládána pokuta ve smyslu § 250 zákona č. 
280/2009 Sb., daňový řád. 
 
Má-li daňový subjekt nebo jeho zástupce zpřístupněnou datovou schránku, musí podat 
daňové přiznání elektronicky - datovou zprávou, ideálně prostřednictvím aplikace Elektro-
nická podání pro Finanční správu, dostupné na www.daneelektronicky.cz. Dílčí a zkrácené 
dodatečné daňové přiznání je možné podat pouze v listinné podobě, neboť u tohoto podá-
ní nebyl správcem daně stanoven formát a struktura datové zprávy.       

 
Daň z nemovitých věcí je splatná do 31. května běžného zdaňovacího období, pokud 
nepřesáhne částku 5 000,- Kč. Pokud přesáhne částku 5 000 Kč, je splatná ve dvou stej-
ných splátkách, a to nejpozději do 31. května a do 30. listopadu běžného zdaňovacího ob-
dobí, u poplatníků provozujících zemědělskou výrobu pak do 31. srpna a do 30. listopadu 
běžného zdaňovacího období. 
 

Od zdaňovacího období roku 2016 se mohou poplatníci přihlásit k placení daně 
z nemovitých věcí prostřednictvím SIPO, a to nejpozději do termínu pro podání přiznání. 
Více informací naleznete na adrese: http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-
pojistne/dane/dan-z-nemovitych-veci/sipo. 

 
Od zdaňovacího období roku 2017 se mohou poplatníci (fyzické osoby, které nejsou při-
hlášeny k placení prostřednictvím SIPO a právnické osoby, které nemají zřízenu datovou 
schránku) přihlásit k nové službě - zasílání údajů pro placení daně z nemovitých věcí e-
mailem, a to nejpozději do 15. března 2019.   Více informací naleznete na adrese: 
http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-pojistne/dane/dan-z-nemovitych-veci/informace-
stanoviska-a-sdeleni/2016/informace-k-nove-sluzbe-zasilani-udaju-p-7638 
 

V případě nejasností se prosím informujte na Územním pracovišti v Kralupech nad Vltavou 
buď osobně v úřední dny - pondělí a středa od 8,00 do 17,00 hod., nebo v každý pracovní 
den na telefonních číslech 315728360, 361, 363, 365. 
 
                                                                              Ivana Ondřichová 
                                                                              vedoucí oddělení  

 

http://www.daneelektronicky.cz/
http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-pojistne/dane/dan-z-nemovitych-veci/sipo
http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-pojistne/dane/dan-z-nemovitych-veci/sipo
http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-pojistne/dane/dan-z-nemovitych-veci/informace-stanoviska-a-sdeleni/2016/informace-k-nove-sluzbe-zasilani-udaju-p-7638
http://www.financnisprava.cz/cs/dane-a-pojistne/dane/dan-z-nemovitych-veci/informace-stanoviska-a-sdeleni/2016/informace-k-nove-sluzbe-zasilani-udaju-p-7638


MATEŘSKÁ ŠKOLA 

MŠ Nová Ves hledá asistenta pedagoga na plný úvazek. V případě zájmu volejte 

na telefon 602 468 884 nebo 315 765 037. 

Martina Srncová  

 

ZÁJEZD NA MORAVU 

Obec Nová Ves ve spolupráci se Spolkem seniorů Nová Ves připravuje                

na dny 26. a 27. dubna 2019 poznávací zájezd na Jižní Moravu. Hlavním  

obsahem zájezdu bude komentovaná prohlídka Baziliky Nanebevzetí Panny  

Marie a sv. Cyrila a Metoděje na Velehradě, dále pak návštěva  

turistických atrakcí v okolí. Nocleh a stravování (oběd, večeře, snídaně) zajištěno 

v církevním zařízení. Předpokládané náklady (doprava, ubytování, stravování, 

vstupy do kulturních zařízení) odhadujeme do 1 000,- Kč na osobu. 

Závazné přihlášky můžete uplatnit do 30. března 2019 

- u Ing. Renáty Hakrové (tel. tel. 607 094 801) nebo na obecním úřadu,  

- u Ing. Bruna Vogniče  (tel. 603 197 281).  

Přijetí přihlášky je podmíněno složením nevratné zálohy 200,- Kč/osoba. Záloha 

bude použita k částečné úhradě nákladů na dopravu autobusem.  

Ing. Bruno Vognič 

 

APEL KRONIKÁŘE  
Vážení sousedé, 

pracuji na kronikách za roky 2017 a 2018. Pokud máte prosím něco, o čem          

si myslíte, že by v kronice nemělo chybět, kontaktujte mě, prosím. Určitě není 

od věci v kronice zmínit úspěchy podnikatelské, kulturní, sportovní, životní 

jubilea apod., to znamená události, které našim následovníkům přiblíží, jak jsme 

žili, co nás živilo, zajímalo, čím jsme se bavili i trápili. Zejména pak apeluji           

na vedoucí spolků - přece nechcete, aby historie o Vaší záslužné práci mlčela.  

Děkuji.  

Bruno Vognič 



První kolo novoveské 

fotografické soutěže na téma 

ZIMA NA VSI je v plném 

proudu. První fotografie         

už dorazily a bude opravdu 

z čeho vybírat.  

Připojit se mohou úplně všichni, i nenovoveští. Fotografie by měly být z naší 

obce a nejbližšího okolí, a to v dobré kvalitě pro další využití. 

Jak soutěžit? Na adresu zpravodaj@nova-ves.cz posílejte do 28. 2. 2018 

fotografie na dané téma, max. 5 snímků od jednoho autora. Budeme rádi, pokud 

k nim připojíte i komentář, např. kdy a kde jste fotili apod. Podrobná pravidla 

najdete na webu obce. 

Těšíme se na hojnou účast a na fotografie, které nám odhalí krásy naší obce. 

Za kulturní výbor Bohdana Tobiášková 

ŠTĚDRÝ DEN VE VSI 
Spousta z nás už si neumí Štědrý den bez setkání na novoveské návsi představit. 

Na chvíli odběhnout od štědrovečerních příprav, setkat se s přáteli, sousedy, 

poslechnout si písničky a koledy, zazpívat si, zahřát se svařákem nebo čajem, dát 

si pár kousků cukroví, popřát si krásné svátky -  je to pěkná tradice a jsme rádi,  

že ani letos vás neodradilo nevlídné počasí. 

  

Děkujeme Vocal bandu Markéty Aptové včetně malých zpěvaček za krásnou 

muziku a zpěv, díky kterým jsme se dokonale vánočně naladili. 

 

mailto:zpravodaj@nova-ves.cz


  
 

I letos jsme se díky paní Nové a panu Uhrovi mohli na Štědrý den zastavit           

ve vepřeckém kostele, poslechnout si milá slova a odnést si domů v lucerničkách 

Betlémské světlo, které pak posvítilo v mnoha domácnostech a to nejen 

v novoveských, ale i „přespolních“.  

Děkujeme moc! 

  

  
 

B. Tobiášková, kulturní výbor /fotografie: P. Srnec a B. Tobiášková/ 



SPOLEK SENIORŮ informuje 
Na své první letošní schůzce 10. ledna jsme se sešli v hojném počtu. Rádi jsme 

mezi sebou opět přivítali některé z nás, kteří se pro různé potíže delší dobu 

schůzek neúčastnili. Navíc jsme se rozrostli o dvě nové členky – věříme, že se jim 

mezi námi bude líbit. Na schůzku nás přišel pozdravit a s novinkami seznámit 

staronový starosta obce – děkujeme. 

Jako obvykle jsme si připomněli, co jsme zažili, kde a co jsme viděli.  Nebylo toho 

málo. V podstatě jsme byli vidět u všeho, co se v obci dělo: setkání na návsi       

na Štědrý den. Tradicí se už pomalu stává předání betlémského světla paní 

Novou v kostele. Aktivně i pasivně jsme se 4 členové zúčastnili novoročního 

běhu místními částmi, aktivně 3 členové lednového výletu Turistického klubu. 

Ocenili jsme i skutečnost, že výrobky naší členky si našly své místo ve dvou 

expozicích na výstavě „Hravé vánoce“ v Betlémské kapli.  

Vlastní obsah schůzky byl převážně v duchu připravované výroční členské schůze 

a plánování poznávacího zájezdu na Moravu.  

Slíbili jsme si:  

- návštěvu výstavy „Bonjour Monsieur Gaudin“ dne 23. ledna, 

- účast na vernisáži výstavy malíře O. Čermuse v muzeu v Kralupech nad Vltavou 

dne 24. ledna.   

Výroční členskou schůzi budeme mít 7. února od 14 hod. v sále OÚ.  

Bruno Vognič, předseda spolku 

 

NOVOROČNÍ BĚH 2019 

Na Nový rok ve 14 hodin odstartoval již pátý ročník tradičního  

novoveského novoročního běhu.  

Na návsi se sešlo rekordních 64 sportovců a sportovkyň. Během, chůzí, na ko-

loběžce a na kole se všichni vydali přes Vepřek, Nové Ouholice a Staré Ouholice 

do Miřejovic.  



Ve Starých Ouholicích na nás čekalo milé překvapení v podobě Bufetu u kominí-

ka, které pro nás otevřel pan Kuchta a nabídl nám výborný svařáček                            

a cukroví.  

 

Moc děkujeme, všem to přišlo k chuti.  

V cíli na nás čekalo další občerstvení od Dany Burianové. Jsme rádi, že jsme        

se v tak velkém počtu sešli a zahájili nový rok sportem s úsměvem na tváři. 

  
 

Renata a Vašek Hakrovi, Maraton klub Miřejovice 



 



 



NOVOVESKÝ TURISTICKÝ KLUB 
KUDYKAM 

V neděli 6. ledna vyrazil náš turistický klub na další výlet. Tentokrát  

jsme se nevydali daleko, rozhodli jsme se prozkoumat vedlejší stezky  

veltruského parku. Sraz jsme měli u nového miřejovického mostu. I přes  

chladné a větrné počasí se nás sešlo 32 plus obvyklá psí smečka.  

Vyrazili jsme kolem pavilónu generála Laudona, po protipovodňové hrázi             

k pavilonu Marie Terezie.  

Někteří cestou prozkou-

mali Egyptský pavilón.  

Další zastávka byla u so-

chy boha Marta, kterou 

mnozí z nás viděli  

poprvé, protože se velmi 

špatně hledá. Odtud 

jsme se vydali kolem  

Oranžérie zpět k pavilonu 

generála Laudona. Ušli jsme 9 kilometrů.  

Renata Hakrová, Novoveský turistický klub Kudykam  

A kam příště?  

V neděli 3. února se vydáme na kopec Boreč, kde se dá především v mrazivém 

počasí pozorovat zajímavý úkaz – kopec je protkán puklinami, z kterých vyfukuje 

vzduch. V zimě teplý - rozdíl teplot může být až 20 °C, v létě naopak studený. 

Doufejme, že budeme mít na tento jev štěstí. Procházka nebude dlouhá, ale po-

čítejte s výstupem a složitějším terénem, který tentokrát nebude vhodný         

pro kočárky.  

Při pěkném počasí a dobré kondici se ještě případně cestou zastavíme na jiném 

zajímavém místě, v okolí je spousta zámečků, zřícenin … 

Těšíme se na viděnou! Turistice zdar!  

Za Kudykam zve B. Tobiášková  



 

 



 SOCHY NA MOSTĚ V SAZENÉ 

Obrátili se na nás s žádostí o pomoc při pátrání po podobě soch na sazenském 

historickém mostě: „V obci je jeden z nejstarších mostů Středočeského kraje … 

původně byl most osazen šesti barokními sochami od významného sochaře F.I. 

Platzera … zachovaly se pouze dvě sochy a to ještě pouze jejich kopie. Obec         

a místní spolek na záchranu mostu se ale snaží o navrácení zbývajících čtyř 

soch… Bohužel jsem v archivu NPÚ nalezla pouze fotografii jedné (sv. Josefa)      

a podoba dalších tří soch je zcela neznámá. Chtěla jsem Vás tímto poprosit o 

prověření, jestli se u Vás na úřadě nenachází nějaká fotografie z obce Sazená. 

Může to být i náhodně zachycená situace jako 1. májový průvod, nebo pochod 

vojáků, cokoliv, kde by mohl být most zachycen…“ 

Rádi pomůžeme, prosíme tedy, pokud budete mít chvilku, projděte rodinné fo-

tografie, třeba se sochy někde objeví.  

Fotky můžete přinést na náš obecní úřad, kde je naskenujeme a vrátíme, nebo 

poslat rovnou na: motycka.julie@npu.cz (Mgr. Julie Motyčka, odbor péče o pa-

mátkový fond, Národní památkový ústav, tel. 274 008 253 nebo 724 332 131). 

Bohdana Tobiášková, informační výbor 

 

 
„Náš letošní výtěžek Tříkrálové sbírky je spočítán. Vybrali jsme celkem rekord-

ních 189 549 Kč (loni 157 tis). Moc děkujeme všem koledníkům a dárcům          

za podporu. Letos už díky Vám okna v azylovém domě v Minicích určitě dodělá-

me. Přejeme krásný nový rok 2019.“ Farní charita Kralupy nad Vltavou 

V naší obci Nová Ves se vybralo krásných 5 950 Kč.  

B. Tobiášková 

mailto:motycka.julie@npu.cz


SILVESTROVSKÁ SETKÁNÍ 
    Při silvestrovském podvečerním venčení našich psů jsme se nestačili divit. Čas 

jsme volili tak, abychom byli zpět ještě před stmíváním, pohodovou, spíše kratší 

trasu, na které, jak jsme předpokládali, nebudeme nuceni řešit setkání s dalšími 

pejsky. Vyrazili jsme směrem „Na Hora“ nad Novými Ouholicemi. Cestou            

se k nám přidali sousedé z ulice – téma vzájemné konverzace bylo jasné:          

jak budeme trávit poslední hodiny roku.  

    Po příchodu na úroveň posledního domu nás zastavil starostlivý hlas souseda 

ze zahrady zmíněného domu: „ Nechoďte dál – je tam divočák. Před chvilkou byl 

tady u nás – psi z toho byli tak vyděšeni, že ani nehlesli“ (běžně vyvádí jako 

zběsilí). Ještě, než stačil domluvit, někdo z naší skupinky volá: „Vždyť on je tady“. 

A opravdu. Ve vzdálenosti asi 50 až 60 metrů ne zrovna nejmenší zvíře postává 

na cestě a nejeví nejmenší známky plachosti, nevadí mu ani naši psi. Se zájmem, 

někteří s obavou, se navzájem pozorujeme. Zvíře se za chvíli naštěstí ztrácí 

v křoví směrem k Bakovskému potoku.   

    Nemusím myslím moc zdůrazňovat, že manželka po tomto neoplývala 

nadšením pokračovat v procházce. Argumenty, že půjdeme jiným směrem,       

že zvíře je plaché a nakonec máme přece dva psy, ji přesvědčily a neochotně šla 

dál. Pro jistotu jsme nepokračovali lesní cestou, ale před okrajem lesa jsme 

odbočili na louku k náhorním polím.  

   Na okraji louky jsem pustil psy, aby se vyvenčili. Ten starý - velký poodběhl asi 

deset metrů a přičapl k provedení potřeby. V tom okamžiku je těsně vedle něj 

stejně velký divočák, který přiběhl z akátového houští nad Novými Ouholicemi. 

Přesně z opačné strany než kam odběhl divočák, kterého jsme zhruba před 

deseti minutami asi 100 metrů odsud pozorovali. Čekám, co se bude dít,              

a nestačím se divit. Ani jedno ze zvířat na to druhé nezareagovalo výhružkou, 

útokem nebo útěkem. Než jsem stačil zavolat, zapískat, divočák pokojně odběhl.  

    Neumím si chování zvířete vysvětlit. Při obou setkáních divoké zvíře působilo 

svým chováním spíše jako by bylo domácí. Jak je možné, že nebylo plaché,        

že nereagovalo na psy? Je možné, že si mého psa zmýlilo se zvířetem ze svého 

stáda?  V hlavě mi vrtá otázka, jestli nemohlo mít vzteklinu – tuto nemoc se ale 



na území ČR podařilo potlačit. Utěšuji se poslední možností, která mě napadá – 

že někomu uteklo částečně ochočené. Znám takový případ. Ten divočák však 

skončil na talířích svatebčanů.  

    Při cestě zpět jsme potkali mladou rodinku s dětmi. Další cestu tímto směrem 

jsme jim rozmluvili. Předpokládám, že silvestrovská kanonáda byla na divočáky 

účinnější než naše přítomnost, a že se budou nějakou dobu držet dál.  Přesto – 

není to první případ z poslední doby, kdy byli divočáci spatřeni na samém okraji 

obce, nebo i přímo v ní. Divočák - je to v každém případu jen zvíře, reakce 

mohou být, jak je výše uvedeno, nečekané – buďme ostražití.  

Ing. Bruno Vognič  

Kino Nové Ouholice 
Dne 20. 2. 2019 se bude od 19 hodin promítat v klubové místnosti bývalého 

zdravotního střediska v Nových Ouholicích č. p. 43 v rámci projektu Člověka        

v tísni „Promítej i ty“ dokumentární film        Bohu žel  
Režie: Saša Dlouhý / Země původu: ČR / Rok výroby: 2018 / Stopáž: 80 min.  

Českem už pár let otřásá virtuální uprchlická krize. Dokument Saši Dlouhého 

dává planou hysterii do ostrého kontrastu s reálným obrázkem života šesti lidí, 

kteří u nás hledají útočiště.   

„Syna jsem neviděl 4 roky, vnučku ještě vůbec. Mluvíme spolu přes Skype,“ líčí 

Gruzínec Zurab, který v Praze už 20 let čeká na vyjádření o udělení azylu. 

Vladimír z Ruska, který je svou vlastí pronásledován za to, že se veřejně omluvil 

za invazi sovětských vojsk do ČSSR, měl větší štěstí. Azyl dostal i s celou rodinou. 

Syřan Hadí o něj nestojí – necítí se v Česku vítán. Příběhy šesti lidí, kteří unikli 

před válkou či pronásledováním, jsou si podobné. Spojuje je touha po novém 

začátku. Zástupci organizací pomáhajících uprchlíkům se ve filmu zamýšlejí nad 

tím, kam se poděl solidární přístup české společnosti z počátku 90. let, kdy jsme 

nabídli pomocnou ruku tisícům Bosňáků prchajícím z Jugoslávie. A ptají se, vůči 

komu je vlastně namířená nenávist převlečená za vlastenectví. 

Vstup je zdarma, srdečně zveme všechny. 

M. Exner za Okrašlovací spolek Nových Ouholic a okolí 



CO NEVÍM, NEPOVÍM: 
 Podle zpráv zveřejněných v hromadných sdělovacích prostředcích má ČNB 

opět vydat v letošním roce pamětní mince ke stému výročí vzniku ČSR, má 

jít opět o kovové dvacetikoruny. Vedle toho má být vydána také pamětní 

papírová stokoruna. Bankovkou i mincemi půjde běžně platit.  

 Pro zájemce o hvězdné anomálie.  Blíží se další. Je jí úplné zatmění Měsíce. 

21. ledna od 4.34 hod. do 6.43 bude tento jev možné pozorovat na západ-

ní obloze. K úplnému zatmění dojde v 6.12 hod. Měsíc se z oblohy neztratí. 

Potemní a získá červenohnědý odstín. (viz. LN z 2. 1. 2019). 

 Jak se projevil loňský abnormálně teplý a zejména suchý rok u nás? Po-

znamenával jsem si průběžně srážky i teploty. V Nových Ouholicích v roce 

2018 pršelo (spíše nepršelo takto): leden 10 mm, únor 5 mm, březen       

34 mm, duben 29 mm, květen 30,5 mm, červen 118 mm (v tom bouřky     

1. - 55 mm, 9. - 30 mm, 12. - 20 mm), červenec 21,5 mm (bouřka              

10. - 5 mm), srpen 37,5 mm (bouřka 24. - 26 mm), září 46 mm (bouřka     

21. - 10 mm), říjen 30 mm, listopad 10 mm, prosinec 53 mm. ∑ rok 2018: 

424,5 mm, tj. 424,5 na metr čtvereční.  

Další data:  

- nejnižší teploty: 22. leden mínus 4°C, 28. únor mínus 15°C, 19. březen  

mínus 8°C, 7. - 9. duben mínus 0°C, 1., 5., 22., 31. říjen mínus 0°C,            

28. listopad mínus 7°C, 5., 14. - 17. prosinec mínus 2°C. 

- nejvyšší teploty: 16. únor mínus 1°C, 13. březen +15°C, 29. duben            

+27,9°C, 31. květen +31,6°C, 17. červen +31°C, 30. červenec +37,5°C,         

2. srpen +37,7°C, 12. září +31,7°C, 14. říjen +24,7°C, 4. listopad +15°C,      

22. prosinec +11°C. 

 Česká televize uvádí na svém programu ČT 1 v pondělí navečer novou řadu 

kriminálních příběhů Rapl II. Jeden z dílů se točil i u nás pod dálničním 

mostem mezi Novou Vsí a Vepřkem. Navíc jeden z našich nejmenovaných 

kamarádů Pepa si v některých dílech zahrál „křoví“ a slíbil blíže nespecifi-

kovanou odměnu těm, kteří ho poznají.  



 Ani letošní rok nebude chudý na historické události s „kulatým“ výročím. 

O jejich výčet se pokusil 2. ledna redaktor LN Z. Peříček. Vzpomíná napří-

klad:  600 let od první pražské defenestrace roku 1419, která byla na po-

čátku husitských válek a úmrtí krále Václava IV., roku 1519 přistál Hernán 

Cortéz v Mexiku, kde během následujících dvou let s tisíci pěšáků a několi-

ka stovkami jezdců na koních rozvrátil říši Aztéků. Téhož roku Fernando    

de Magalhaes vyrazil na první cestu kolem světa. V českých zemích, kon-

krétně v Jáchymově, Šlikové začali razit stříbrné mince zvané Joachimstha-

ler – jáchymovský tolar. Před 250 lety (1769) si James Watt nechal paten-

tovat parní stroj a Nicolas–Joseph Cugnot v Paříži předvedl parní vůz. Té-

hož roku se narodili: vojevůdce Napoleon a Alexander von Humpoldt za-

kladatel vědecké geografie. Druhý jmenovaný označil mimochodem výhled 

z Milešovky za třetí nejkrásnější na světě – kterým směrem? Roku 1919     

je registrováno v Haagu první pokusné vysílání rádia. Roku 1939 došlo 

k okupaci Čech a Moravy Německem a vzniku tzv. „Protektorátu Čechy      

a Morava“. V roce 1969 přistáli první lidé na Měsíci, také to byl rok posled-

ního veřejného vystoupení skupiny Beatles. Došlo k první komunikaci mezi 

dvěma vzdálenými počítači – to je považované za počátek internetového 

spojení, v roce 2019 vzpomínáme 50 let od upálení se Jana Palacha.   

Připravil Ing. Bruno Vognič  

 

 



NÁŠ BOJ S KUNOU  
Fakt, že se šelma z čeledi lasicovitých zabydlela na naší půdě, jsme zjistili tehdy, 

když si táhla do svého nového příbytku večeři. Uprostřed noci nás vzbudil 

neskutečný řev zvířete, bojujícího o život, který, jak jsme později usoudili, 

prohrálo. Druhý den jsme noční bojovku konzultovali se spřátelenými sousedy    

a byli jsme ujištěni, že se zcela jistě jedná o kunu, které se zalíbila naše půda        

a rozhodla se rozšířit své portfolio ubytovacích kapacit i o naše stavení. 

Inu dobrá, nic se neděje, Google má rady vždy a na vše, ovšem s přibývajícím 

množstvím přečtených článků na toto téma nám mizel úsměv na rtech … 

Tohle roztomilé zvířátko je malý tyran, který je schopný Vám nejen pocuchat 

nervy, ale i vytvořit průvan v peněžence. 

Bojový plán vypadal zhruba takto: 

1.)  Máme kunu, OK, jsme zřejmě výjimeční a tak si vybrala nás.  

2.)  Nejsme výjimeční, s kunou bydlí kde kdo, ale polovina lidí o tom nemluví, 

protože nechce přiznat utrpěnou porážku a druhá polovina je díky tomu     

„na antidepresivech“. 

3.)  My zvítězíme (i bez antidepresiv)! 

4.)  Důkladně prohledáváme půdu a zjišťujeme přítomnost speciálního trusu 

podlouhlého tvaru, který tam opravdu nikdy nebyl, rozkousanou střešní izola-

ci a ochutnané kabely od internetu.  

5.)  Omlouváme se stavební firmě za křivé obvinění, že udělala nedostatečně izo-

lace a bereme na vědomí fakt, že mokré rohy v místnostech budou zřejmě   

od toho, že na ně roztomilé zvířátko z druhé strany močí … nechápeme, proč 

takový prcek potřebuje čtyři záchody? 

6.)  Máme rádi zvířata, tudíž zavrhujeme „konečné řešení“, které je navíc ze zá-

kona zakázané, chceme pouze deportaci roztomilého zvířátka, ideálně mini-

málně za hranice mělnického okresu. V úvahu nepřipadá ani odškodnění      

od státu, který ochranou kun znemožňuje napadenému účinnou obranu. Se-

znam chráněných druhů, za jejichž řádění je možné od státu požadovat ná-

hradu škody, má totiž jen šest položek: bobr, vydra, los, medvěd, rys a vlk, 

což je logické, protože všichni přece každý den pozorujeme za okny stáda pa-

soucích se losů a okolo nich smečku pobíhajících vlků. 



7.)  Zjišťujeme možnosti boje. 

8.)  Dobrá zpráva je, že je jich mnoho, špatná, že většina z nich nefunguje. 

9.)  Aplikaci naftalínu jsme samozřejmě zavrhli hned, zaprvé neskutečně smrdí, 

ale hlavně je zdraví velmi škodlivý, je to insekticid, který rozkládá červené kr-

vinky a způsobuje poruchy jater (hlavně těch našich), jako alternativa se nabí-

zí chlorové vápno rozsypané po podlaze nebo prášek na prádlo. 

10.) Utěsňujeme všechny prostory, kterými by mohla kuna chodit do svého no-

vého apartmánu. 

11.) Past, alias sklopec, zavrhujeme také. Je drahý na pořízení a dle zkušeností 

ostatních postižených nakonec zeje prázdnotou, s výjimkou přítomnosti dě-

kovného dopisu kuny, která si pochutnala na návnadě, a s plným bříškem     

se jí nechtělo jít spát. 

12.) Rozmisťujeme cca kilogram pravých lidských vlasů od dárkyně – kadeřnice 

– Lenky – děkujeme! 

13.) Zjišťujeme, že tygří moč půjde sehnat těžko … bereme si tedy jako vzor ku-

chaře Babicu „když nemáš limetku, vymačkej do toho citrón“ … a opatrně 

rozmisťujeme v lahvičkách alespoň moč tygrů dvounohých.  

14.) Kupujeme rádio, které bude mít kuna výhradně pro své potěšení a vypí-

náme doživotně to naše, protože stále slyšíme to kuní (zejména v noci). 

15.) Jako vyznavači romantických Vánoc v polovině listopadu s hanbou instalu-

jeme vánoční osvětlení čínské výroby, které, dokud se neubliká k smrti, bude 

vytvářet světelný smog, za což se zejména sousedům v bezprostředním okolí 

upřímně omlouváme. 

16.) Paní domu přichází o zbytky svých voňavek. 

17.) Výhrůžně promlouváme do duše našim třem kočičím seniorkám,                

že se opravdu musí víc snažit - minimálně vypadat nebezpečně, protože jestli 

se kuna pustí i do kabelů v motoru, bude to jejich vina a začnou dostávat 

pouze granule, které jim nechutnají. 

18.) Pro jistotu kupujeme speciální spray, kterému by slušel název „fujtajbl-

blemc-na-kabely“ a aplikujeme ho do motoru … zatím to funguje, auto stále 

jezdí. 

Trvalým řešením je vyrobit něco jako elektrický plot pro dobytek. Stačí napo-

jit elektřinu do motoru pomocí elektrod na více místech a drzý parazit dosta-

ne ránu při jakémkoliv přiblížení. Instalace není složitá a jeví se jako jedna       



z nejúčinnějších. Nezapomeňte, že musí být jen varovná, nikoli smrtící, např. 

elektrický ohradník pro drůbež. A také dejte pozor na zkraty, následný požár 

auta by mohl bolet více než návštěva kuny. Důležité je upozornit na přítom-

nost podobného zařízení v motoru při předávání vozidla do servisu, otisk 

„tlapek ve skluzu“ bude dobrým znamením, že je zařízení účinné, tlapky však 

nesmí mít velikost 45 a patřit vašemu servisnímu technikovi 

Jistě jste pochopili, že nejen naše půda nyní připomíná prostor oblíbených 

únikových her a my máme výhodu, že hrajeme doma a zadarmo a nemusíme    

za zábavou nikam jezdit … vyhrává ten, kdo se nezřítí z namrzlé střechy při jejím 

podbíjení a utěsňování, nešlápne do nějakého exkrementu tvaru makarónu, 

nemá alergii na voňavky a je ochotný obětovat pár těch stovek, aby si kuna také 

mohla po nocích zatancovat. 

Nevím, jestli se nakonec kuně nelíbil výběr písní na stanici, kterou jsme                

jí naladili, nebo nemá ráda Chanel č. 5, faktem je, že auto zatím nestávkuje, rohy 

sádrokartonů pomalu vysychají a noční bojovky, když kuna táhla domů svůj 

proviant, ustaly. 

Trochu nás zklamaly kočky. Pochopily to po svém a přizabily, dotáhly a na terase 

hned za dveřmi vypustily macatou kořist! 

Jdu se podívat, co zabírá na potkany  

S přáním, aby i Váš boj byl případně úspěšný,  

Helena Civínová, milovnice zvířat všeho druhu  

 

 

PRODEJ SLEPIČEK 
Červený Hrádek prodává slepičky našeho chovu typu 

Tetra hnědá, Dominant ve všech barvách 
a slepičky Green Shell - typu Araukana. 

Stáří 14 - 19 týdnů, cena 159 - 205 Kč/ks. 
Prodej: 26. února - Nová Ves u pošty v 11:35 hod. 

Výkup králičích kožek - cena dle poptávky. 
Info: Po-Pá 9:00 -16:00 hod., tel. 601 576 270, 728 605 840, 

www.drubezcervenyhradek.cz 

 



 



 
 



KALENDÁŘ AKCÍ V OBCI 

V ROCE 2019 
 

23. 1.  Spolek seniorů - návštěva výstavy Bonjour Monsieur Gaudin, Praha 

24. 1.  Spolek seniorů - vernisáž výstavy O. Čermuse v Kralupech 

3. 2.  Výlet Turistického klubu 

7. 2.  Spolek seniorů - Výroční členská schůze od 14 hodin v sále OÚ 

8. 2.  Koncert Quido MC - od 19 hodin v sále OÚ 

9. 2.  Novoveský masopust - od 14 hodin na novoveské návsi 

11. 2. Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

20. 2.  Kino Nové Ouholice - od 19 hodin 

28. 2. Uzávěrka 1. kola fotosoutěže Vesnický fotograf 

3. 3.  Výlet Turistického klubu 

4. 3.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

16. 3.  Vítání jara v Nové Vsi 

7. 4.  Výlet Turistického klubu 

8. 4.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

26. - 27. 4.  Poznávací zájezd na Moravu (Velehrad a okolí) 

5. 5.  Výlet Turistického klubu 

13. 5.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

2. 6.  Výlet Turistického klubu 

10. 6.  Zasedání zastupitelstva obce - od 17 hodin v sále OÚ 

  

 

 


